



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2007-58**

**under the**

**FISHERIES DEVELOPMENT ACT  
(O.C. 2007-375)**

*Filed September 25, 2007*

**1 Subsection 6(2) of New Brunswick Regulation 84-166 under the Fisheries Development Act is repealed and the following is substituted:**

**6(2)** An annual charge is payable in an amount equal to one and one-half per cent of the principal amount of a guaranteed loan or guaranteed bond issue outstanding on the date of issue of the guarantee, and annually thereafter on each anniversary of the date of issue of the guarantee an annual charge is payable in an amount equal to one and one-half per cent of the principal amount of the guaranteed loan or guaranteed bond issue outstanding on that anniversary date.

**2 This Regulation shall be deemed to have come into force on February 15, 2003.**

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2007-58**

**établi en vertu de la**

**LOI SUR LE DÉVELOPPEMENT DES PÊCHES  
(D.C. 2007-375)**

*Déposé le 25 septembre 2007*

**1 Le paragraphe 6(2) du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-166 établi en vertu de la Loi sur le développement des pêches est abrogé et remplacé par ce qui suit :**

**6(2)** Un montant égal à un et un demi pour cent du principal non remboursé d'un prêt ou d'une obligation garanties est exigible au titre de charges annuelles à la date de constitution de la garantie; puis, chaque année, à la date anniversaire de la constitution de cette garantie, est également exigible, à ce même titre, un montant égal à un et un demi pour cent du principal non encore remboursé à cette date.

**2 Le présent règlement est réputé être entré en vigueur le 15 février 2003.**